
[bookmark: _GoBack]附件12：
浙江理工大学国际学生卓越奖学金申请表
ZSTU Outstanding International Students Scholarship Application Form
	护照姓名
Passport Name 
	
	性别Gender
	
	出生日期
Date of Birth
	

	所在学院Academic School
	
	专业
Major
	

	学号
Student ID
	
	年级Grade
	
	手机号
Contact No.
	

	研究生Graduate Students
	本科生Undergraduate Students

	上一学年学业成绩分
Academic Score
	
	上一学年学分绩点
GPA
	

	成绩排名/专业人数
Ranking/Number of Students in Major
	
	绩点排名/专业人数
Ranking/Number of Students in Major
	

	个人申请
Personal Application
	申请人在本学年取得的成绩或贡献，并提供以下一方面或几方面的支撑材料Summary of the applicant’s achievement or contributions in the current academic year, and provide support documents in one or more of the following areas:
（1）发表专业领域中具有国际影响力的学术论文。
published international influential academic papers in the professional fields.
（2）取得高水平的科研创新成果。
achieved high level scientific research or innovation achievements.
（3）在文体竞赛、创新创业等活动中取得显著成绩。
made significant achievements in sports competitions, innovative entrepreneurship and other activities.
（4）在提升学校国际影响力和为中外文化交流做出突出贡献。
made outstanding contributions to enhance the international influence of ZSTU and cultural communication between China and foreign countries

请附页Please attach pages.

          
 申请人签名Signature:                     年YYYY    月MM    日DD

	学院审核意见
Opinion of Academic School
	
                         外 事 分 管 院 长 （签 章）：
                         Dean of Foreign Affairs’ Decision:
                                   年YYYY     月MM    日DD


备注：1、研究生学业成绩分计算办法：
2、 [image: ]本科生平均学分绩点计算办法：                    ，Ri为某门课程绩点，Ci为该门课程的学分。
3、 本申请表为电脑打印表格（不能手写），打印签字后交所在学院This Form can not be written by hand, must be filled out by computer, printed and submitted to the academic school with the applicant’s signature. 
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